الرئيس التنفيذي للمجموعة **Group Chief Executive Officer**

Date:

19 September 2023

Ref:

10 / 10 / 468 / 2023

To: Chief Executive Officer

Boursa Kuwait

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

Subject: Supplementary Disclosure Outcomes of KFH's Board Meeting

In reference to the above, in line with Kuwait Finance House 'KFH' compliance with the requirements of Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Rulebook 10 (Disclosure and Transparency), and with reference to the previous disclosure dated 30 July 2023 concerning 'Initial Agreement regarding the Merger by Combination between KFH and AUB - Kuwait', KFH would like to report the following:

- KFH Board convened on Monday 18 September 2023 to discuss the items on meeting agenda. The meeting decisions concluded with the following recommendations:
 - Board had reviewed the Independent Investment Advisor Report and the Independent Assets Valuator Report regarding the Merger by Combination between KFH and AUB - Kuwait, including the swap ratio and KFH shares which will be received by AUB - Kuwait shareholders in return.
 - Approve to continue the implementation procedures of Merger by Combination between KFH (the Merging Company) and AUB - Kuwait (the Merged Company) as per the applicable laws and regulations.
- KFH will disclose for any new or material developments, on a timely basis, to ensure transparency and in the best interests of KFH shareholders and transactors and to comply with the governing laws and regulations.

Attached is Appendix (12) 'Supplementary Disclosure Form'. A copy of the same has been submitted to CMA and Bahrain Bourse.



19 سبتمبر 2023

2023 / 468 / 10 / 10 الإشارة: السيد/ الرئيس التنفيذي المحترم

> بورصة الكونت السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

الموضوع: إفصاح مكمل نتائج اجتماع مجلس إدارة بيتك

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصًا من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الالتزام بمتطلبات الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال والى الإفصاح السابق بتاريخ 30 يوليو 2023 والخاص بـ "التوصل إلى اتفاق أولى بشأن عملية الاندماج بطريق الضم بين بيتك والبنك الأهلى المتحد - الكويت"، يفيد ببتك بما يلى:

- عقد مجلس إدارة بيتك اجتماعه يوم الأثنين 18 سيتمبر 2023 لمناقشة البنود الواردة في جدول الأعمال، هذا وقد انتهى الاجتماع إلى أهم القرارات والتوصيات التالية:
- اطلع المجلس على تقرير مستشار الاستثمار المستقل وتقرير مقوّم الأصول المستقل بشأن عملية اندماج بطريق الضم بين بيتك والبنك الأهلي المتحد - الكويت متضمناً معدل التبادل والمقابل الذى سيحصل عليه مساهمي البنك الأهلي المتحد - الكويت من أسهم بنتك.
- المو افقة على الإستمرار في اتخاذ كافة وجميع الإجراءات الخاصة بعملية الاندماج عن طريق الضم بين بيتك (الشركة الدامجة) والبنك الأهلى المتحد - الكويت (الشركة المندمجة)، وفقاً للقو انين واللوائح السارية.
- سيقوم بيتك بالإفصاح في حينه عن أية تطورات جديدة أو مؤثرة فورًا وتباعًا حرصًا على الشفافية وعلى مصالح مساهميه والمتعاملين معه والتزامًا بالقوانين واللوائح المنظمة لذلك.

مرفق لكم نموذج "الإفصاح المكمل" وفقاً للملحق رقم (12). هذا وقد تم تزويد السادة / هيئة أسواق المال والسادة / بورصة البحرين بنسخة منه.

Best Regards,

Khaled Yousef Alshamlan **Acting Group Chief Executive Officer**

KUWAIT FINANCE HOUSE, KSCP | State of Kuwait Headquarters



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام، خالد يوسف الشملان الرئيس التنفيذي للمجموعة بالتكليف



بيت التمويل الكويتي، ش.م.ك.ع | المركز الرئيسي في دولة الكويت رقم السجل التجاري ٢٦٠٦٦ | رأس المال المصرح به والمصدر والمدفوع ٢٠٠ ١,٤٧٦,٤٤٥,٦٥٧.٢٠٠ د ك ص بب ٢٤٩٨٩ ، الصفاة ١٣١١٠ ، الكويت | ت: ٢٢٨٥ ٢٢٤٥ م٩٤٣ – ٩٩٤٣ ٢٤٢٢ ٥٦٥+ ف: ۲۹۲۰ ۱۲۲۲ ۱۲۹۰

البريد الإلكتروني: www.kfh.com | corp@kfh.com

Trade Registration No 26066 | Authorized, Issued and Paid Up Capital KD 1,476,444,657.200 P.O.Box 24989, Safat 13110, Kuwait | T: +965 2245 5862 - +965 2242 9943 F: +965 2241 3920

E: corp@kfh.com | www.kfh.com

19 September 2023

19 سبتمبر 2023

Kuwait Finance House (KFH)

بيت التمويل الكويتي (بيتك)

Appendix (12)

ملحق رقم (12)

Supplementary Disclosure Form

نموذج الإفصاح المكمل

Outcomes of KFH' Board Meeting

نتائج إجتماع مجلس إدارة بيتك

Supplementary Disclosure

Date	Listed Company
19 September 2023	Kuwait Finance House (KFH)

Disclosure Title

Outcomes of KFH' Board Meeting

Previous Disclosure	
Date	Title
30 July 2023	Disclosure of Material Information

Initial Agreement regarding the Merger by Combination

Between KFH and Ahli United Bank – Kuwait

Developments that Occurred to the Disclosure

- KFH Board convened on Monday 18 September 2023 to discuss the items on meeting agenda. The meeting concluded with the following decisions and recommendations:
 - Board had reviewed the Independent Investment Advisor Report and the Independent Assets Valuator Report regarding the Merger by Combination between KFH and AUB Kuwait, including the swap ratio and KFH shares which will be received by AUB Kuwait shareholders in return.
 - Approve to continue the implementation procedures of Merger by Combination between KFH (the Merging Company) and AUB - Kuwait (the Merged Company) as per the applicable laws and regulations.
- KFH will disclose for any new or material developments, on a timely basis, to ensure transparency and in the best interests of KFH shareholders and transactors and to comply with the governing laws and regulations.

The Financial Effect of The Occurring Developments

Currently, there is no effect on KFH's Financial Position.

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

الإفصاح المكمل

اسم الشركة المدرجة	التاريخ
بيت التمويل الكويتي "بيتك"	19 سبتمبر 2023

عنوان الإفصاح

نتائج إجتماع مجلس إدارة بيتك

الإفصاح السابق		
العنوان	التاريخ	
إفصاح معلومات جوهرية	30 يوليو 2023	
التوصل إلى اتفاق أولي بشأن عملية اندماج عن طريق الضم		
بين بيت التمويل الكويتي و البنك الأهلى المتحد - الكويت		

التطور الحاصل على الإفصاح

- عقد مجلس إدارة بيتك اجتماعه يوم الأثنين 18 سبتمبر 2023 لمناقشة البنود الواردة في جدول الأعمال، هذا وقد انتهى الاجتماع إلى أهم القرارات والتوصيات التالية:
- اطلع المجلس على تقرير مستشار الاستثمار المستقل وتقرير مقوّم الأصول المستقل بشأن عملية اندماج بطريق الضم بين بيتك والبنك الأهلي المتحد الكويت متضمناً معدل التبادل والمقابل الذي سيحصل عليه مساهمي البنك الأهلي المتحد الكويت من أسهم بيتك.
- المو افقة على الإستمرار في اتخاذ كافة وجميع الإجراءات الخاصة بعملية الاندماج عن طريق الضم بين بيتك (الشركة الدامجة) والبندك الأهلي المتحد الكويت (الشركة المندمجة)، وفقاً للقو انين واللوائح السارية.
- سيقوم بيتك بالإفصاح في حينه عن أية تطورات جديدة أو مؤثرة فورًا وتباعًا حرصًا على الشفافية وعلى مصالح مساهميه والمتعاملين معه والتزامًا بالقو انين واللو ائح المنظمة لذلك.

الأثر المالي للتطور الحاصل

• حاليا، لا يوجد أثر على المركز المالي لبنتك.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشيها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.

بيت التعويل الكويتي Kuwait Finance House

